

### **§ 1 Выплата**

В соответствии с условиями данного Обеспеченного залогом Договора Займа (в том числе, но не ограничиваясь условиями, установленными далее в Статье 5), заем должен быть погашен в соответствии с условиями данной Статьи 3 в течение Периода Действия Обязательств.

Период Действия Обязательств начинается в День Вступления в Силу Договора Займа и заканчивается в День Оплаты, указанный в Абзаце 4 Договора займа. Любой объем конечных обязательств, не использованный Заемщиком в своих целях в течение Периода Действия Обязательств, должен быть автоматически отменен при закрытии сделки во Франкфурте-на-Майне в последний день Периода Действия Обязательств.

Выплата должна быть произведена одним платежом Заимодавцем на текущий счет Заемщика в долларах США.

### **§ 2 Гарантии**

Для защиты любых настоящих и будущих требований Заимодавца, возникающих из Договора Займа, Заемщику следует внести залог в пользу облигаций Заимодавца в количестве и способом, указанными Договоре Залога.

Если в любой момент в течение действия Договора Займа рыночная стоимость упомянутых в Абзаце 6 данного Договора Займа Облигаций станет меньше суммы долга, упомянутой в Абзаце 1 данного Договора займа, Заемщик обязан

-в течение трех Банковских Дней во Франкфурте после получения письменного уведомления от Заимодавца — доплатить часть займа или доставить/перевести дополнительные Облигации Заимодавцу так, чтобы совокупная рыночная стоимость Облигаций за вычетом дисконта, согласно абзацу 9 данного Договора Займа, была эквивалентна сумме займа, установленной в Абзаце 1 данного Договора Займа.

### **§ 3 Предварительные условия**

Облигации Заимодавца в рамках каждого Договора займа распространяются на условиях того, что Заимодавец предварительно получил Договор займа через S.W.I.F.T. (TC 199) или tested telex.

### **§ 1 Disbursement**

Subject to the terms of this Master Collateralized Loan Agreement (including but not limited to the conditions set forth in Article 5 below) the loan shall be disbursed in accordance with the terms of this Article 3 during the Commitment Period.

The Commitment Period shall begin on the Effective Date of a Loan Agreement and end on the Disbursement date stated in Paragraph 4 of the Loan Agreement. Any amount of the total commitments not drawn by the Borrower hereunder during the Commitment Period shall automatically be cancelled at the close of business in Frankfurt am Main on the last day of the Commitment Period.

Disbursement shall be made in one instalment by the Lender to the Borrower's current USD-account with the Lender.

### **§ 2 Collateral**

In order to secure any present and future claims of the Lender arising from a Loan Agreement the Borrower shall deposit and pledge in favour of the Lender Bonds in the amount and in the manner as set out in the Pledge Agreement.

If at any time during the term of a Loan Agreement the market value of the Bonds mentioned in Paragraph 6 of such Loan Agreement will become less than the loan amount mentioned in Paragraph 1 of such Loan Agreement, then the Borrower is obliged

-within three Banking Business Days in Frankfurt after the receipt of a written notice from the Lender - either to repay a part of the loan or to deliver/transfer additional Bonds to the Lender, so that the aggregate market value of the Bonds less the Discount as per Paragraph 9 of such Loan Agreement will there-upon equal to the loan amount stated in Paragraph 1 of such Loan Agreement.

### **§ 3 Conditions Precedent**

The obligations of the Lender under each Loan Agreement are subject to the conditions that the Lender shall first have received Loan Agreement per S.W.I.F.T. (MT 199) or tested telex.